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Protokół nr 3/2008 
z odbytej w dniu 28 marca 2008 roku 

SESJI 
RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
 
 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 radnych w obradach udział 
wzięło 13 Radnych, (dwóch Radnych usprawiedliwionych) lista obecności stanowi 
załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do 
protokołu. 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów: 
Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i gminy Cieszanów 
Pan mgr inŜ. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów 

 
Porządek obrad: 

 
I. Sprawy organizacyjne: 

   1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
   2. Przyjęcie porządku obrad. 
   3. Przyjęcie protokołu z  XIX Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
   4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady 
       Miejskiej. 

II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej w Cieszanowie.  
III. Interpelacje i zapytania radnych.   
IV. Informacja o stanie bezpieczeństwa za 2007 rok na terenie miasta i gminy w zakresie: 

- ochrony przeciwpoŜarowej i zagroŜeń poŜarowych, 
- porządku i bezpieczeństwa publicznego, 
- stanu sanitarnego na terenie miasta i gminy. 

V.  Podjęcie uchwał:  
- w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Niemstowie, 
- w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Nowym Siole, 
- w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kowalówce, 
- w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 
- w sprawie wprowadzenia zmian do budŜetu na 2008 rok. 
- w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego przeznaczenia gruntów mienia 

komunalnego pod budowę zakładu karnego w Cieszanowie, 
- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Podkarpackiego na realizację zadania publicznego 
VI.  Wnioski i oświadczenia radnych. 
VII. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
VIII. Zako ńczenie obrad  XX Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 
Ad. I pkt. 1 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan mgr Janusz Mazurek otworzył 
XX sesję zwyczajną Rady. Powitał Radnych, Sołtysów oraz zaproszonych gości. 

W obradach uczestniczyło 13 Radnych -  quorum zgodne do podejmowania uchwał. 
 
Ad. I pkt. 2. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał zebranych z porządkiem obrad.  
Zaproponował zmianę porządku obrad, aby zaproszeni goście informację o stanie 
bezpieczeństwa za 2007 rok na terenie miasta i gminy przedstawili przed sprawozdaniem 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie oraz Burmistrza Miasta i Gminy 
Cieszanów. 
Wobec braku uwag Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod głosowanie, 
w wyniku którego został on przyjęty jednomyślnie. 
 
Ad. I pkt. 3. 
 

Następnie Przewodniczący mgr Janusz Mazurek poddał pod głosowanie protokół  
z obrad z dnia 29 lutego br., który był wyłoŜony do wglądu w biurze Rady. Wobec braku 
uwag do powyŜszego prowadzący obrady przeprowadził głosowanie i stwierdził, iŜ protokół  
 z ostatniego posiedzenia Rady Miejskiej z dnia 29 lutego br. został przyjęty jednomyślnie. 
Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

 
IV. Informacja o stanie bezpieczeństwa za 2007 rok na terenie miasta i gminy w zakresie: 

- ochrony przeciwpoŜarowej i zagroŜeń poŜarowych, 
 
Przewodniczący oddał głos Panu Edwardowi Pokrywce, który przedstawił informacje na 
powyŜszy temat – załącznik nr 4 do protokołu.  
Kolejno głos zabrał Komendant Powiatowy Państwowej StraŜy PoŜarnej w Lubaczowie Pan 
mł. bryg. mgr inŜ. Mariusz Cyran, który uzupełnił wypowiedź przedmówcy – załącznik nr 5 
do protokołu. 
 
Następnie Komendant Powiatowy Policji w Lubaczowie Pan mł. insp. mgr Janusz Górski 
przedstawił informację na temat:  

- porządku i bezpieczeństwa publicznego, - załącznik nr 6 do protokołu 
 
Kolejno Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Lubaczowie Pani mgr GraŜyna 
tabaczek przedstawiła informację na temat: 

- stanu sanitarnego na terenie miasta i gminy – załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie otworzył dyskusje na przedstawione tematy. 
 
Jako pierwszy głos zabrał Radny Pan Zygmunt Lesiczka Przewodniczący Komisji Zdrowia  
i Opieki Społecznej, który zapytał o moŜliwość utylizacji azbestu – gdzie moŜna to 
utylizować i jaki jest koszt utylizacji. Pani mgr GraŜyna Tabaczek odpowiadając na pytanie 
poinformowała, iŜ w powiecie lubaczowskim nie na zakładu, który utylizuje azbest, a jakie są 
tego koszty to dokładnie nie wie. Pani GraŜyna Tabaczek odesłała Pan Zygmunta Lesiczkę do 
Pana Stanisława RóŜyckiego – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego, który na pytanie 
udzieli odpowiedzi.  
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Kolejno głos w sprawie zabrał Radny Pan Marian Pachołek – Przewodniczący Komisji 
Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, który zapytał o moŜliwość zapewnienia 
bezpieczeństwa na meczach piłki noŜnej.   
Odpowiadając Pan mgr Janusz Górski poprosił Radnego Pana Mariana Pachołka  
o harmonogram meczy piłki noŜnej na terenie gminy Cieszanów i obiecał, iŜ Policja zapewni 
bezpieczeństwo.  
Następnie Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny podziękował przedstawicielom słuŜb 
społecznych. Poinformował, iŜ współpraca ze nimi układa się bardzo dobrze i sprawnie. 
Następnie Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 
 
Ad. I pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie mgr Janusz Mazurek poinformował, 
zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – stanowi ona załącznik nr 8 do 
protokołu 
 
Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie – załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. III. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radny Pan Zdzisław Kasperski zapytał o uchwałę w sprawie przyznania Burmistrzowi 
Miasta i Gminy Cieszanów dodatkowego wynagrodzenia rocznego, gdyŜ na ostatniej sesji 
uchwała został podpisana przez wszystkich radnych. Zapytał o dalsze losy tej uchwały. 
 
Ad. V.  Podjęcie uchwał.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki odczytał 
projekt uchwały 
 

- w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Niemstowie, - stanowi ona 
załącznik nr 10 do protokołu.  

 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury i uzyskał 
pozytywna opinię. 
Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny przedstawił opinię Kuratorium Oświaty w Rzeszowie  
w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Niemstowie – załącznik nr 11 do protokołu. 
Nastepnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała 
została przyjęta głosami: „za” – 9 Radnych, „przeciw” – 1 Radny, „wstrzymał się” – 3 Radny.  
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki 
odczytał projekt uchwały 
 

- w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Nowym Siole, - stanowi ona 
załącznik nr 12 do protokołu.  

 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury i uzyskał 
pozytywna opinię. 
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Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny przedstawił opinię Kuratorium Oświaty w Rzeszowie  
w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Nowym Siole – załącznik nr 13 do protokołu. 
Nastepnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała 
została przyjęta głosami: „za” – 10 Radnych, „przeciw” – 1 Radny, „wstrzymał się” – 2 
Radny.  
Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki 
odczytał projekt uchwały 
 

- w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kowalówce, - stanowi ona załącznik 
nr 14 do protokołu.  

 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury i uzyskał 
pozytywna opinię. 
Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny przedstawił opinię Kuratorium Oświaty w Rzeszowie  
w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kowalówce – załącznik nr 15 do protokołu. 
Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała 
została przyjęta głosami: „za” – 10 Radnych, „przeciw” – 1 Radny, „wstrzymał się” – 2 
Radny.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały 
 

- w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków, - stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 
Głos zabrał Radny Pan Jan Łach, który zapytał, iŜ miał być ogłoszony przetarg na 

dostawę wody i odbiór ścieków, a cały czas jest jedna firma.  
Następnie głos zabrał Radny Pan Wojciech Broź, który wskazał na rachunkowe błędy 

we wniosku Zakładu Komunalnego „Cieszkom” o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków – załącznik nr 17 do protokołu, 
oraz poprosił o szersze wyjaśnienia wniosku w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Zapytał równieŜ dlaczego w tym 
roku nie zostały wyodrębnione grupy taryfowe, tylko jak wynika z uchwały jest jedna grupa 
odbiorców. 

Odpowiadając Pan Wiesław Ciepły Prezes Zakładu Komunalnego Cieszkom 
poinformował, iŜ we wniosku nie ma błędów rachunkowych, róŜnice są wynikiem zaokrągleń 
przy wyliczeniach, jednocześnie wyjaśnił niejasności we wniosku.  

Dodał, iŜ były wcześniejsze ustalenia, iŜ nie dzielimy mieszkańców gminy Cieszanów 
i stawka za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków są jednolite. 

Kolejno Pan Wojciech Broź zapytał o cenę jednostkową za odprowadzanie ścieków 
dla Dachnowa. 
Odpowiadając Pan Wiesław Ciepły poinformował zebranych iŜ jeŜeliby zrobił oddzielną 
kalkulację tylko dla Dachnowa to cena ścieków wynosiła by w Dachnowie około 4 zł.  

Głos w sprawie zabrał Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, 
który poinformował zebranych, iŜ jeŜeli teraz ta kalkulacja jest źle zrobiona to była ona źle 
robiona przez cztery lata, bo przez cztery lata jedna kalkulacja była robiona dla wszystkich 
mieszkańców gminy Cieszanów. Dodał, iŜ nie jest zwolennikiem róŜnicowania mieszkańców 
gminy Cieszanów.  

Kolejno głos zabrał Radny Pan Marian Pachołek, który stwierdził, iŜ mieszka on  
w gminie Cieszanów i jest przeciwny róŜnicowania mieszkańców. 
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Następnie Pan Burmistrz odpowiadając na pytanie Pana Jana Łacha o ogłoszenie 
przetargu poinformował, iŜ jest problem z określeniem wartość zamówienia przetargu, bo nie 
jest do końca jasne, czy wartością zamówienia jest to co we wniosku czyli kwota 600 tys. zł, 
to co zakład „Cieszkom” zbiera, czy wartością jest to co my jako gmina płacimy za ścieki. 
Nie jest to do końca wyjaśnione, więc jeśli będzie jakaś interpretacja to wtedy przetarg będzie 
ogłoszony. 
 

Następnie Radny Pan Zdzisław Kasperski zgłosił wniosek o przerwanie dyskusji  
i przejście do głosowania nad uchwałą, oraz drugi wniosek, aby w przyszłym roku ogłosić 
przetarg na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków lub jeśli 
przetarg nie będzie moŜliwy, to aby Zakład Komunalny „Cieszkom” składał rozszerzony 
wniosek z objaśnieniami. 

Przewodniczący mgr Janusz Mazurek poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie  
i stwierdził, iŜ wniosek przegłosowano jednomyślnie i zamknął dyskusję. 
  
W związku w pozytywną opinią Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała została 
przyjęta głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Pan Edward Batycki odczytał projekt uchwały 
 

- w sprawie wprowadzenia zmian do budŜetu na 2008 rok. – załącznik nr 18 do 
protokołu. 

 
W związku w pozytywną opinią Komisji BudŜetowej Przewodniczący poddał projekt 
uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała została przyjęta głosami: „za” – 13 Radnych, 
„przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  
 
Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki 
odczytał projekt uchwały 
 

- w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego przeznaczenia gruntów mienia 
komunalnego pod budowę zakładu karnego w Cieszanowie - załącznik nr 19 do 
protokołu. 

 
 
W związku w pozytywną opinią Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej Przewodniczący 
poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała została przyjęta głosami: „za” 
– 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  
 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 
Podkarpackiego na realizację zadania publicznego 

 
W związku w pozytywną opinią Komisji Rolnictwa i rozwoju Gospodarczego 
przewodniczący poddał projekt pod głosowanie i stwierdził iŜ został przyjęta jednomyślnie. 
 
 
VI.  Wnioski i oświadczenia radnych. 
  
Nie zgłoszono. 
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VII. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 

Przewodniczący mgr Janusz Mazurek odpowiadając na pytanie Radnego Pana 
Zdzisława Kasperskiego o losy uchwały w sprawie przyznania Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Cieszanów dodatkowego wynagrodzenia rocznego poinformował, iŜ podpisał tą uchwałę  
i przekazał Burmistrzowi do realizacji.    
 
 
 
VIII. Zako ńczenie obrad  XX sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 
Pan mgr Janusz Mazurek zamknął posiedzenie o godz. 14 50 

 
 

 
Protokołowała: Barbara Szymanowska 
 
 
 

 
 
 
 

 
 


